
Αθήνα, 11 Ιανουάριου 1997

ΘΕΜΑ: Βουλή - νομοθετικό, κλπ. έργο.

1. Εσωκλείω πίνακα διακίνησης Ν/Σ 10/1. Στις τρεις πρώτες 
συνεδριάσεις ’97, κυρώθηκε η πράξη νομοθετικού περιεχομένου για το 
ΕΚ ΑΣ και ψηφίστηκε το μίνι πολυνομοσχέδιο Υπουργείου Παιδείας. 
Οι τρεις συνεδριάσεις της επόμενης εβδομάδος θα αναλωθούν στη 
συζήτηση και ψήφιση του Ν/Σ για τη σύσταση φορέα κύριας ασφάλισης 
αγροτών. Σ αυτό το Ν/Σ κατατέθηκε εκτενής τροπολογία για τη λίστα 
φαρμάκων, την οποία θα δω καλύτερα πιο αργά και θα σας ενημερώσω. 
Για την τροπολογία αυτή ζήτησε να με δει ο Σολωμός τη Δευτέρα. 
Τη μεθεπόμενη εβδομάδα θα συζητηθεί το Ν/Σ για τις φοροαπαλλαγές, η 
συζήτηση του οποίου στην Επιτροπή συνεχίζεται την Τρίτη, 14/1 με 
ακρόαση αρκετών φορέων.

2. Ο Κακλαμάνης συνηθίζει και κρατεί πολλές κυρώσεις συμβάσεων 
(βλ. πίνακα), σαν απόθεμα, φοβούμενος μήπως κάποια στιγμή στερείται η 
Βουλή Ν/Σ για ψήφιση. Θα του πω να φροντίσει για την κύρωση των 
εκκρεμών, αφού υπάρχουν Ν/Σ που καλύπτουν ως το Πάσχα περίπου και 
στο μεταξύ έρχονται και άλλες συμβάσεις.

3. δευτέρα, 13/1, συζητείται η πρόταση Εβερτ για σύσταση εξεταστικής 
επιτροπής για το Χρηματιστήριο. Προχθές, Πέμπτη μεσημέρι έγινε 
σύσκεψη στο γραφείο μου, με παρουσία Φωτιάδη, (Γ.Γ. ΥΠΕΘΟ - ο 
Γιάννος είχε τον Νάϊλς την ίδια ώρα), Θωμαδάκη (Πρόεδρος Επιτροπής 
Κεφαλαιαγοράς), (θα είναι κοιν/κός εκπρόσωπος), Βρεττού (κύριου 
εισηγητού μας), Διαμαντίδη - Θωμόπουλου (λοιπών εισηγητών μας) 
Φούντά και εμού.



Συμφωνήσαμε στην τακτική και στο περιεχόμενο της επιχειρηματολογίας 
για την απόρριψη της πρότασης. Αναγνώσθηκε χωρίς διανομή, το “δια 
ταύτα” του πορίσματος των τριών ελεγκτικών εταιριών. Ηδη, το πόρισμα 
διαβιβάστηκε στον Εισαγγελέα. Ο Φούντάς φρόντισε ήδη για την 
παρουσία των βουλευτών μας στη συνεδρίαση.
Κάποιοι βουλευτές μας, άκρως επιπόλαια ή σκόπιμα, ζυμώνονται, στη 
βάση “γιατί να μη δεχθούμε την εξεταστική”. Το φροντίζουμε, ελπίζω να 
μην έχουμε πάλι μικροεκπλήξεις στην ψηφοφορία.


